
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának  
 

2017. június 21-én, szerdán 08:00 órakor megtartott nyílt ülésének 
 

Jegyzőkönyve 
 
46/2017. (VI.21.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
47/2017. (VI. 21.) határozat a napirendi pontokról 
48/2017. (VI. 21.) határozat a szennyvízközmű-vagyon átadásának vonatkozásában 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 2017. június 21-
én, szerdán 8:00 órakor megtartott nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak:  Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök 
 Benedek Éva bizottsági tag 
 Kollár Sándor bizottsági tag 
 Könczölné Bulyáki Mónika bizottsági tag 
 Kmetty Károly polgármester 
 Szabó István  alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia  jegyző 
 Kiskuti Petra aljegyző 
 Batki Gabriella gazdasági vezető 
 Károlyfi Levente műszaki irodavezető 
 Oláh Henrietta jegyzőkönyvvezető 
 
 
Igazoltan távol: Szántó Veronika bizottsági tag 

 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 

Nyílt ülés keretében: 

1.  A szennyvízközmű-vagyon átadása 
2.  Egyebek 

 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy a bizottság 4 tagja jelen van, így a bizottság határozatképes. Szántó Veronika 
jelezte távol maradását. Jegyzőkönyv hitelesítésére Kollár Sándor képviselő urat kérném fel. Aki ezzel 
egyetért, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 46/2017. (VI.21.) 
határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a 2017. június 21-én, 
szerdán 8:00 órakor tartandó ülés jegyzőkönyvének hitelesítőéül Kollár Sándor bizottsági tagot 
választja.  

Batki Gabriella megjelent a tanácsteremben (8:01) 

Kiskuti Petra megjelent a tanácsteremben (8:01) 

Károlyfi Levente megjelent a tanácsteremben (8:02) 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: A kiküldött napirendekkel kapcsolatosan kérdezem, 
hogy van-e valakinek ezzel kapcsolatban módosító javaslata? Amennyiben nincs, akkor, aki egyetért, 
a napirendi pontokkal az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 
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Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a 
napirendi pontokról, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 
tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 47/2017. (VI. 21.) 
határozata a napirendi pontokról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a 2017. június 21-én, 
kedden 8:00 órakor kezdődő ülés napirendi pontját az alábbiak szerint: 

Nyílt ülés keretében: 

1. A szennyvízközmű-vagyon átadása 

2. Egyebek 

elfogadta. 

1. napirendi pont: A szennyvízközmű-vagyon átadása 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Törvényi kötelezettségünknek kell eleget tennünk, 
július 1-től a Magyar Állam tulajdonába száll a szennyvízközmű.  

Kmetty Károly polgármester: Annyi kiegészítést szeretnék tenni, hogy ha azt választanánk, hogy 
nálunk marad ez a szennyvízvagyon, akkor ki kellene építenünk egy elszámoló mérő pontot, viszont 
akkor minden olyan probléma nálunk maradna, ami a csatornával kapcsolatosan fenn áll, ezért úgy 
döntöttünk, hogy azt a javaslatot tesszük a testületnek, hogy járuljon hozzá a vagyonátadáshoz. 
Javasoljuk azért is, mert mindazok a sarkalatos, nekünk fontos dolgok mint a társulatnál lévő 
„pénzünk”, a behajtásra átadott hozzájárulások, az ebből befolyó bevételek továbbra is nálunk 
maradnak.  

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Annyit szeretnék még mondani, hogy a szerződés tervezet szövegét a 
DMRV küldte meg nekünk. Volt egy személyes egyeztetés, ami alapján javítottak a szövegben, mi 
abba beleírtuk az észrevételeinket és visszaküldtük. Még nem érkezett vissza a válasz. Kértem a 
DMRV-t, hogy még a héten, ha valami észrevételük van jelezzék, mert akkor a testületi ülésre a 
végleges változatot be tudnánk vinni és a testület időben el tudja fogadni. Azt gondolom, hogy mivel 
minimális stilisztikai változtatásokat tettünk, szerintem nem lesz vele gond. A lényeg, hogy a viziközmű 
társulattól majd valamikor megkapandó pénz nálunk marad és a behajtásra már átadott pénz is. 

Kmetty Károly polgármester: Annyi kiegészítést tennék, hogy a DMRV jogásszal volt itt és az 
önkormányzati kapcsolattartóval, és amikor elmondtuk, hogy melyek az önkormányzati érdekek hogy 
mi mit szeretnénk, hogy ezek a pénzek, ha egyszer ide kerülnek, azok itt is maradjanak ezt 
elfogadták, semmi ellenkezés nem volt. Annyi módosítás lesz még a szerződésben, hogy mivel múlt 
hét pénteken elköszönt a volt vezérigazgató új vezető lesz kinevezve, úgyhogy az aláíró személye 
emiatt módosul.  

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Már megvan a név, megküldték. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: A szerződéssel illetve a határozati javaslattal 
kapcsolatosan szeretne valaki valamit kérdezni, mondani? Amennyiben nem, akkor, aki a határozati 
javaslattal egyetért, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 48/2017. (VI. 21.) 
határozata a szennyvízközmű-vagyon átadásának vonatkozásában 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottsága a határozati javaslatot, mely 
szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a víziközmű-szolgáltatásról 
2011. évi CCIX. törvény 79. § (4) bekezdésében foglaltak alapján hozzájárul ahhoz, hogy az 
önkormányzat tulajdonában álló szennyvízközmű-vagyon nyilvántartási értéken történő átvezetéssel, 
térítésmentesen 2017. július 1-jén a magyar államra szálljon. A képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert a szennyvízközmű-vagyon átadásáról szóló szerződés aláírására. 

a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
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2. napirendi pont: Egyebek 

Csernákné Szoboszlai Szilvia a bizottság elnöke: Az Egyebek napirend keretében van-e valakinek 
még mondanivalója? Ha nincs akkor köszönöm a részvételt, az ülést bezárom. 

Mivel több napirendi pont nem volt, Csernákné Szoboszlai Szilvia megköszönte a jelenlétet és 
az ülést 8:05 órakor bezárta. 

 

 

Csernákné Szoboszlai Szilvia Kollár Sándor 

bizottsági elnök  bizottsági tag 

  jegyzőkönyv hitelesítő  


